
Use two or more people to move, assemble, or install granite 
top to avoid back injury.

Warning: Excessive weight hazard!

!

Engineered Stone 
Countertops

INSTALLATION GUIDE

ATTENTION: Is your Countertop damaged? 

Need help or spare parts? For fastest service, 
contact NewAge Products at 1-877-306-8930; 
or support@newageproducts.com. 
Do not return to the retailer.

STOP

IM-ECT-01A-01
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Scan this QR code with the camera 
on your mobile device to visit the 
NewAge Products Support Hub

www.newageproducts.com/support-hub/

Register your NewAge Products purchase online for quicker 
customer assistance and access to exclusive benefits

Visit www.newageproducts.com/register/

Warranty Claim
For warranty service please contact NewAge Products at 
1-877-306-8930; or support@newageproducts.com
Please review all warranty details below, prior to 
contacting NewAge Products for a claim.
Scan the QR code on the right to access our support page or
visit www.newageproducts.com/contact-us/

PROOF OF PURCHASE IS REQUIRED 
TO OBTAIN WARRANTY SERVICE. 
Please have the following information available 
when you call our customer service team:

• Name, address and telephone number
• Product Name / SKU Number
• A clear, detailed description of the problem
• Proof of purchase including order number

NEWAGE PRODUCTS INC. ENGINEERED STONE 
COUNTERTOP MANUFACTURER WARRANTY

15 YEAR RESIDENTIAL LIMITED WARRANTY
WHAT IS COVERED

When the engineered stone countertop is installed, used and maintained according to the Use, Care and Maintenance of EStone Countertop 
section in the instructions attached to or furnished with the countertop, NewAge Products Inc. will replace the defective engineered stone as a 
result of defective materials or workmanship for warranty duration from the purchase date of the product.

1.	 Service calls to correct the installation of any NewAge products or to instruct you how to use or install them.
2.	 Damage resulting from products caused by accident, misuse, abuse, fire, flood, improper installation, improper cleaning and maintenance, 

acts of God, neglect, extreme heat, normal wear and tear, modification or mishandling.
3.	 Repairs or replacement when your product is used in other than normal, residential use, such as a commercial  environment, or handled in 

anyway inconsistent with the installation instructions included with the product.
4.	 Surface chipping or cracks caused by accident, improper installation or handling.
5.	 Surfaces damaged due to improper use of chemicals, and detergents.
6.	 Stains and watermarks caused by improper care, maintenance and cleaning.
7.	 Replacement parts for NewAge products outside Canada and the United States.
8.	 Loss due to theft.
9.	 Damage to counterops that have been moved from the initial installation site.
10.	 Any labor costs during the warranty period.
11.	 Damage resulting from use of the product contrary and not in accordance to the instruction manual. 

This warranty does not cover damage to the countertops and direct or indirect damage caused to things and/or persons due to improper use 
of the countertops and/or failure to comply with the cleaning and maintenance instructions.

DISCLAIMER OF IMPLIED WARRANTIES
IMPLIED WARRANTIES, INCLUDING TO THE EXTENT APPLICABLE WARRANTIES OF MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, 
ARE EXCLUDED TO THE EXTENT LEGALLY PERMISSIBLE. ANY IMPLIED WARRANTIES THAT MAY BE IMPOSED BY LAW ARE LIMITED TO ONE YEAR, OR 
THE SHORTEST PERIOD ALLOWED BY LAW. THIS WARRANTY IS LIMITED TO THE ORIGINAL BUYER. Some states and provinces do not allow limitations 
on the duration of implied warranties of merchantability or fitness, so this limitation may not apply to you. This warranty gives you specific legal rights, and 
you also may have other rights that vary from state to state or province to province.

LIMITATION OF REMEDIES; EXCLUSION OF INCIDENTAL AND CONSEQUENTIAL DAMAGES
YOUR SOLE AND EXCLUSIVE REMEDY UNDER THIS LIMITED WARRANTY SHALL BE PRODUCT REPAIR OR REPLACEMENT AT OUR DISCRETION AS 
PROVIDED HEREIN. NEWAGE SHALL NOT BE LIABLE FOR INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES. Some states and provinces do not allow the 
exclusion or limitation of incidental or consequential damages, so these limitations and exclusions may not apply to you. This warranty gives you specific 
legal rights, and you also may have other rights that vary from state to state or province to province.

WHAT IS NOT COVERED
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Unpacking  
• Begin by placing the package on a covered flat surface.
• Remove all cardboard, foam packaging material.
• Dispose / recycle all packaging materials.
• Verify all the contents in the box and gather the required tools. See “Tools Needed” in the list below. 

Product Inspection 

•	 Check to see all parts are received as per the 
order placed.

•	 Contact NewAge Products  at 1-877-306-8930;  
for any missing parts.

•	 Inspect the products for any damages before 
starting the installation.

•	 Go through the installation instructions 
carefully before starting the installation.
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Product Modifications
Cutting the product 

1.	 To cut the countertop, a diamond masonry blade with a power saw is required. Be sure that the 
blade used is designated for Porcelain.

2.	 As this countertop is made of composite construction, ensure to set the blade depth to 15mm 
(5/8”) for the first cut. The countertop should be installed on a flat surface. 

3.	 Remove the blade from the countertop every 30 seconds to keep the temperature low.

Drilling a faucet hole 

1.	 The engineered stone exceeds the drilling capability of standard metal drill bits. The heat 
generated by friction when using a standard drill bit can crack the engineered stone surface.

2.	 Drilling the countertops requires a diamond hole drill bit, be sure the drill bit used is designated 
for Porcelain to avoid the product chip or damaging the top due to heat.

3.	 Make sure that you work slowly and carefully. Take your time and don’t rush as you can’t undo 
any mistakes with this countertop. 

4.	 Working with water will help keep the drill cool and will make the drilling process a lot smoother. 
5.	 Don’t apply pressure on the drill and lift the drill up so water can get under the bit where it makes 

contact with the countertop.
6.	 It is recommended to form a dam around the hole using modeling clay and fill that area half full 

with water. This will help keep the bit lubricated properly.
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21in Home Bar with Sink Cutout
Description L D H X Y Z
EStone Countertop with sink cutout 42in 42in 22in 1.25in 1.3in 16.85in 18.38in

EStone Countertop with sink cutout 63in 63in 22in 1.25in 1.3in 16.85in 18.38in

EStone Countertop with sink cutout 84in 84in 22in 1.25in 22.3in 16.85in 18.38in

42in & 63in Countertop

84in Countertop
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XProduct Specifications

21in Home Bar
Description L D H
EStone Countertop 21in 21in 22in 1.25in

EStone Countertop 42in 42in 22in 1.25in

EStone Countertop 63in 63in 22in 1.25in

EStone Countertop 84in 84in 22in 1.25in
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Caulking Gun

Tape Measure

100 % SILICONE

100% Silicone 
(Mildew resistant)

Safety Glasses

Level

Gloves

Tools Needed  

Optional Components

SKU#87970 - Home Support Bracket with Hardwares

Diamond Cutting Blade Diamond Drill Bit
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Using a caulking gun with100% silicone (not included), apply a bead of silicone on the top 
panel of the cabinets.1

Countertop Installation

Using two people, lift countertop carefully. Align the back edge of the engineered stone top 
with the back edge of the cabinets and then slowly place it on top. 2

A



9

Countertop Installation
Using a wet cloth, wipe away any excess silicone along joint between countertop and cabinet. 
Follow the silicone manufacturers instructions for dry time. 3
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Installing Countertop over Appliances

Take the support bracket and Install to the side panel of the sink cabinet just below the sink. 
Drill in two 4x30 screws using a power drill.2

Leave space for the 21” Appliance and install adjacent cabinets next to it.1

21”

Refrigerator
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Installing Countertop over Appliances

Using two persons, lift countertop and place on top of cabinets and the support bracket. Align 
the back edge of the engineered stone top with the back edge of the cabinets, see Diagram A.4

Using a caulking gun with100% silicone (not included), apply a bead of silicone on the top 
panel of the cabinets and the support bracket.3

A
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Installing Countertop over Appliances
Make sure the counter top is centered by aligning the countertop edges with the side panels. 
Using a wet cloth, wipe away any excess silicone along joint between countertop and cabinet. 
Follow the silicone manufacturers instructions for dry time. 

5
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Bottom Surface

of the countertop Top Surface

of the countertop

Installing the Overmount Sink

Flip the counter top and have the bottom 
surface easily accessible to apply EVA 
Tape.  NOTE: Please ensure surface area 
around cutout is clean and free of debris.

Using EVA Tape (Supplied with package), 
apply along the edges of sink cutout on 
counter top as shown.

Flip the counter top and install as per 
counter top supplier’s instructions.2 3

All base cabinets must be fully installed, counter top mounted and leveled, prior to the installation 
of the over mount Sink. Refer to Homebar Installation Guide for correct installation of cabinets. 

1

1x Caulking Gun
100% Silicone

(Mildew resistant)

1x Phillips
head screw driver

2x Clamps

16x Overmount clips

100 % SILICONE

1 x EVA Tape
(Supplied with Package)

Parts and Tools required.1

Bottom Surface

of the countertop

NOTE: EVA Tape is used to 
provide better connection 
between sink clips and counter 
top.
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Installing the Overmount Sink

Ensure surface area around cutout is clean 
and free of debris.5

6

Remove the upper drawer front from 
cabinet by gently pushing outward. See 
Homebar cabinet Guide for detailed 
instructions. Open doors of cabinet.

4

Using a caulking gun, apply a bead of 
100% silicone (not included) around 
cutout edge.

Drop-in and align the over mount sink
through the sink hole on the counter top.7
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A B

Installing the Overmount Sink
Insert and pre-tighten the clip from below 
to the welded bracket on inside edge of 
the sink as shown.

8

9 Insert the Overmounting Clip into the Clip Mounting Slot on the welded bracket from the 
bottom of the sink (A). Tighten the head screw using Phillips screw driver (B).
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Repeat the previous steps for fitment of all 
the overmount sink clips as shown.10

Installing the Overmount Sink
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Use and Care
The consumer is responsible for the proper use and maintenance of the engineered stone 
countertop. See the following points that should be followed to ensure that the product will 
last a long time.

Preventing Countertop Damage

1.	 Use hot pads or trivets for pans, crockpots, and electric skillets. Sudden extreme changes in 
temperature can create thermal expansion and crack it.

2.	 Although the countertop is stain resistant, it’s not dust or dirt-proof. Wipe daily with a 
damp cloth or a sponge with a dot of dish detergent. Dry with a microfiber cloth to make 
the counters shine.

3.	 Avoid using knives directly on the countertops. The material is very scratch-resistant, 
but they can be damaged when forcefully hit with sharp objects, a cutting board is 
recommended.

4.	 Avoid cleaning with highly acidic or alkaline cleaners, such as nail polish remover, 
turpentine, oven cleaner, bleach, drain cleaners, dishwasher rinsing agents, etc. Clean 
immediately with a mild detergent and rinse, if these liquids are spilled on the countertop.

5.	 Avoid pressure or force on your countertops, such as dropping a heavy pot, as it can chip or 
crack the stone.

6.	 Do not use ink or permanent markers on the countertop. They can adhere to the surface 
and become hard to remove with anything but a harsh chemical. 



Maintenance
Cleaning and disinfecting the countertop

1.	 For daily care, we recommend using mild, non-abrasive soaps and water. Dishwasher soap 
or a 50/50 mix of Vinegar and water are great for daily clean-up.

2.	 Lysol wipes, disinfectant spray, and rubbing alcohol 60% or greater can be used for 
disinfecting. 

3.	 Bleach should be avoided for cleaning or disinfecting the countertop. 
4.	  To remove harder stains, we recommend using the powerful multi-purpose cleaner, such 

as food coloring, herbs, and spices, red wine, mustard, coffee/tea, fruits, ink, markers, paint, 
print from supermarket bags, hair shampoo, medical creams, make-up, olive oil, canola oil, 
machine oils. 

5.	 Place a small amount on a damp paper towel or clean cloth, because of the abrasive 
nature of these types of cleaner.

6.	 Using light pressure, wipe the area in a circular motion where the marks are, rinsing 
thoroughly with warm water and drying with a soft cloth or paper towel. 

7.	 For more stubborn stains, allow the cleaner to sit on the surface no more than a minute 
and do not allow it to dry. This is for special spot cleaning only. Do not use a scouring pad.

8.	 Prolonged exposure to cleaning solutions may cause permanent damage/discoloration to 
the countertop surface. 

9.	 Avoid exposing the surface to chemicals, such as oven grill cleaners, floor strippers, paint 
removers/strippers, toilet bowl cleaners, oil soaps, tarnish removers, furniture cleaners, 
drain products, battery acid, dishwasher detergent, etc. 

10.	Rinse immediately with water and wipe dry if your surface accidentally is exposed to any 
potentially damaging products.



ATTENTION : Votre comptoir est-il 
endommagé? 
Vous avez besoin d’aide ou d’un comptoir de 
rechange? 
Pour un service plus rapide, contactez NewAge 
Products au 1 877 306-8930; ou écrivez à 
support@newageproducts.com. Ne retournez 
pas ce produit au détaillant.

Pour éviter les blessures au dos, déplacez, assemblez 
ou installez le comptoir en granite avec l'aide de deux 
personnes ou plus.

Avertissement : Danger de charge 
excessive!

!

Comptoirs en Pierre 
d’artificiel

GUIDE D’INSTALLATION

IM-ECT-01A-01

Arrêt
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Balayez ce code à barres 2D avec la caméra 
de votre téléphone mobile pour visiter le 
Centre d’assistance de NewAge Products
www.newageproducts.com/support-hub/

Enregistrez votre achat de produits NewAge en ligne pour obtenir 
une assistance à la clientèle plus rapide et un accès à des avantages 
exclusifs
Visitez www.newageproducts.com/register/
Réclamation sous garantie
Pour un service sous garantie, veuillez contacter NewAge Products au 
1 877-306-8930 ; ou support@newageproducts.com
Veuillez examiner tous les détails de la garantie ci-dessous avant de 
contacter NewAge Products pour une réclamation.
Balayez le code à barres 2D à droite pour accéder à la page 
d’assistance ou
visitez le www.newageproducts.com/contact-us/

UNE PREUVE D’ACHAT EST REQUISE 
POUR OBTENIR UN SERVICE SOUS GARANTIE. 
Veuillez avoir les renseignements suivants 
lorsque vous appelez notre équipe du service à la 
clientèle :

• Le nom, l’adresse et le numéro de téléphone
• Le nom du produit/numéro d’UGS
• Une description claire et détaillée du problème
• Une preuve d’achat, y compris un numéro de 
commande

GARANTIE DU FABRICANT GARANTIE DU FABRICANT 
POUR LES COMPTOIRS EN PIERRE ARTIFICIEL

GARANTIE RÉSIDENTIELLE LIMITÉE DE 15 ANS
CE QUI EST COUVERT

Lorsque le comptoir en pierre artificiel est installé, utilisé et entretenu conformément à la section Utilisation, soins et entretien du comptoir Pierre 
artificiel des instructions jointes ou fournies avec le comptoir, NewAge Products Inc. remplacera le pierre artificiel défectueux advenant un vice de 
matériaux ou de fabrication pendant la durée de la garantie à compter de la date d’achat d’origine du produit.

1.	 Les appels de service pour corriger l’installation de tout produit NewAge ou pour vous montrer comment l’utiliser ou l’installer.
2.	 Les dommages résultant des produits causés par un accident, une mauvaise utilisation, un abus, un incendie, une inondation, une installation 

inadéquate, un nettoyage et un entretien inappropriés, un cas fortuit, une négligence, une chaleur extrême, l’usure normale, une modification 
ou une mauvaise manipulation.

3.	 Les réparations ou le remplacement lorsque votre produit est utilisé pour un usage autre que résidentiel normal, comme dans un milieu 
commercial, ou manipulé d'une manière incohérente avec les instructions d'installation comprises avec le produit.

4.	 L’écaillage de la surface ou des fissures causées par un accident, une installation ou une manipulation incorrecte.
5.	 Les surfaces endommagées en raison d’un usage inadéquat de produits chimiques et de détergents.
6.	 Des taches et marques d’eau causées par un entretien, des soins et un nettoyage inappropriés.
7.	 Les pièces de rechange pour des produits NewAge à l’extérieur du Canada et des États-Unis.
8.	 Une perte en raison d’un vol.
9.	 Les dommages causés aux comptoirs qui ont été déplacés du site d'installation initial.
10.	 Tout coût de main-d’œuvre pendant la période de garantie.
11.	 Des dommages résultant d’une utilisation contrindiquée du produit et non conforme au manuel d’instructions. 

Cette garantie ne couvre pas les dommages aux comptoirs et les dommages directs ou indirects causés aux choses et/ou aux personnes en 
raison d'une utilisation incorrecte des comptoirs et/ou du non-respect des instructions de nettoyage et d'entretien.

EXCLUSION DE GARANTIES IMPLICITES
DANS LA MESURE PERMISE, LES GARANTIES IMPLICITES, Y COMPRIS LES GARANTIES APPLICABLES DE QUALITÉ MARCHANDE OU DE CONFORMITÉ 
À UN USAGE PARTICULIER, SONT EXCLUES DANS LA LIMITE OÙ LA LOI LE PERMET. TOUTE GARANTIE IMPLICITE QUI POURRAIT ÊTRE IMPOSÉE PAR 
LA LOI DOIT SE LIMITER À UN AN, OU À LA PÉRIODE LA PLUS COURTE PERMISE PAR LA LOI. CETTE GARANTIE SE LIMITE À L’ACHETEUR D’ORIGINE. 
Certains États ainsi que certaines provinces ne permettent pas les limitations sur la durée d’une garantie implicite de qualité marchande ou de conformité, 
il est donc possible que les limitations ci-dessus ne s’appliquent pas à vous. Cette garantie vous donne des droits légaux particuliers et vous pourriez 
également disposer d’autres droits variant selon l’État ou la province.

LIMITATION DES RECOURS ; EXCLUSION DES DOMMAGES ACCESSOIRES ET INDIRECTS
EN VERTU DE CETTE GARANTIE LIMITÉE, VOTRE SEUL ET UNIQUE RECOURS DOIT ÊTRE LA RÉPARATION OU LE REMPLACEMENT DU PRODUIT, À 
NOTRE DISCRÉTION, COMME INDIQUÉ AUX PRÉSENTES. NEWAGE NE DOIT PAS ÊTRE TENU RESPONSABLE DES DOMMAGES ACCESSOIRES ET 
INDIRECTS. Certains États ainsi que certaines provinces ne permettent pas l’exclusion ou la limitation des dommages accessoires ou indirects, il est par 
conséquent possible que ces limitations et exclusions ne s’appliquent pas à vous. Cette garantie vous donne des droits légaux particuliers et vous pourriez 
également disposer d’autres droits variant selon l’État ou la province.

CE QUI N’EST PAS COUVERT
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Déballage
•	 Commencer par placer l’emballage sur une surface plane doté d’un revêtement;
•	 Retirer tout le carton, les matériaux d’emballage en mousse et les sacs en plastique transparents;
•	 Mettre au rebut/recycler tous les matériaux d’emballage;
•	 Vérifier l’ensemble du contenu de la boîte et réunir les outils nécessaires. 			 

Consultez la section « Outils requis » dans la liste ci-dessous.

Product Inspection 
•	 Assurez-vous d’avoir reçu toutes les pièces 

conformément à la commande que vous avez 
passée.

•	 S’il manque des pièces, contactez NewAge 
Products au 1 877 306-8930.

•	 Avant de commencer l’installation, inspectez 
les produits pour y déceler tout dommage.

•	 Lisez attentivement les instructions 
d’installation avant de commencer l’installation.



5

Modifications du produit
Découpage du produit 

1.	 Pour couper le comptoir, il faut une lame de maçonnerie en diamant avec une scie électrique. 
Assurez-vous que la lame utilisée est conçue pour la porcelaine.

2.	 Comme ce comptoir est en matériau composite, assurez-vous de régler la profondeur de la lame 
à 15 mm (5/8 po) pour la première coupe. Le comptoir doit être installé sur une surface plane. 

3.	 Retirez la lame du comptoir toutes les 30 secondes pour maintenir la température basse.

Perçage d'un trou de robinet 

1.	 La pierre artificielle dépasse la capacité de perçage des forets métalliques standard. La chaleur 
générée par la friction lors de l'utilisation d'un foret standard peut fissurer la surface de la pierre 
artificielle.

2.	 Le perçage des comptoirs nécessite un foret en diamant. Assurez-vous que le foret utilisé est 
conçu pour la porcelaine afin d'éviter que le produit ne s'ébrèche ou que le dessus ne soit 
endommagé par la chaleur.

3.	 Veillez à travailler lentement et soigneusement. Prenez votre temps et ne vous précipitez pas, car 
vous ne pourrez pas réparer les erreurs commises avec ce comptoir. 

4.	 Travailler avec de l'eau permet de garder la perceuse froide et rend le processus de perçage 
beaucoup plus fluide. 

5.	 N'exercez pas de pression sur la perceuse et soulevez-la pour que l'eau puisse s'infiltrer sous le 
foret à l'endroit où il entre en contact avec le comptoir.

6.	 Il est recommandé de former un barrage autour du trou en utilisant de la pâte à modeler et de 
remplir cet espace à moitié avec de l'eau. Cela permettra de garder le foret bien lubrifié.
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Bar domestique de 21 po avec découpe pour l'évier
Description L P H X Y Z
Comptoir Pierre artificiel avec découpe 
pour l'évier de 42 po 42 po 22 po 1,25 po 1,3 po 16,85 po 18,38 po

Comptoir Pierre artificiel avec découpe 
pour l'évier de 63 po 63 po 22 po 1,25 po 1,3 po 16,85 po 18,38 po

Comptoir Pierre artificiel avec découpe 
pour l'évier de 84 po 84 po 22 po 1,25 po 22,3 po 16,85 po 18,38 po

Comptoir de 42 po et 63 po

Comptoir de 84 po

L

H

D

L

H

D

L

H
D

X
Spécifications du produit

Bar domestique de 21 po
Description L P H
Comptoir Pierre artificiel de 21 po 21 po 22 po 1,25 po

Comptoir Pierre artificiel de 42 po 42 po 22 po 1,25 po

Comptoir Pierre artificiel de 63 po 63 po 22 po 1,25 po

Comptoir Pierre artificiel de 84 po 84 po 22 po 1,25 po

Spécifications du produit  
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Fusil à calfeutrer

Ruban à mesurer

100 % SILICONE

100% Silicone 
(Résistant à la moisissure)

Lunettes de sécurité

Niveau

Gants de travail

Outils requis  

Composants optionnels

Nº d’UGS 87970 - Support de comptoir avec visserie

Lame de coupe en diamant Foret en diamant
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À l’aide d’un pistolet à calfeutrer avec du silicone pur (non compris), appliquez un cordon sur 
le panneau supérieur des armoires.1

Countertop Installation

Avec l’aide de deux personnes, soulevez le comptoir avec précaution. Alignez le bord arrière 
du comptoir en granite avec le bord arrière des armoires, puis placez-le doucement sur le 
dessus.

2

A
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Installation du comptoir
À l’aide d’un linge humide, essuyez tout excès de silicone le long du joint entre le comptoir et 
l’armoire. Suivez les instructions du fabricant du silicone relativement au temps de séchage.3
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Installation du comptoir sur des électroménagers

Prenez le support et installez le panneau latéral de l’armoire sous évier, juste sous l’évier. Pré-
percez les trous sur l’armoire. Vissez deux vis 4x30 à l’aide d’une perceuse électrique.2

Laissez un espace de 21 po pour un électroménager standard de 21 po et posez les armoires 
adjacentes à côté.1

21”

Refrigerator
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Installation du comptoir sur des électroménagers

Faites en sorte que deux personnes soulèvent le comptoir et le placent sur le dessus des
armoires et du support. Alignez le bord arrière du comptoir en granite avec le bord arrière des
armoires; consultez le schéma A.

4

À l’aide d’un pistolet à calfeutrer avec du silicone pur (non compris), appliquez un cordon sur
3 le panneau supérieur des armoires et le support.3

A
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Installation du comptoir sur des électroménagers
Assurez-vous que le comptoir est centré en alignant les bords de comptoir avec les panneaux
latéraux. À l’aide d’un linge humide, essuyez tout excès de silicone le long du joint entre le
comptoir et l’armoire. Suivez les instructions du fabricant du silicone relativement au temps de
séchage.

5
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Bottom Surface

of the countertop Top Surface

of the countertop

Installation de l’évier sur plan

Retournez le comptoir pour accéder facilement 
à la surface inférieure pour l’application du 
ruban EVA.  REMARQUE : Veuillez vous assurer 
que la superficie autour de la découpe est 
propre et exempte de débris.

Appliquez le ruban adhésif EVA (fourni 
avec l’emballage) le long des bords de la 
découpe de l’évier sur le comptoir, comme 
illustré.

Retournez le comptoir et installez selon les 
instructions du fournisseur de comptoir.2 3

Avant l’installation de l’évier sur plan, il est nécessaire d’installer entièrement toutes les armoires sur 
plancher, d’assembler et de mettre au niveau le comptoir. Consultez le guide d’installation des bars 
domestiques pour savoir comment installer correctement les armoires. 

1Pièces et outils requis.1

Bottom Surface

of the countertop

REMARQUE : Le ruban EVA 
est utilisé pour assurer une 
meilleure connexion entre 
les attaches de l’évier et le 
comptoir.

1x Fusil à calfeutrer
100% Silicone

(Résistant à la moisissure)

1x Tête Phillips
tournevis

2x Serre-joints 

16x l’attache de montage

100 % SILICONE

1 x Ruban EVA 
(fourni avec l'achat)
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Installation de l’évier sur plan

Assurez-vous que la superficie autour de la 
découpe est propre et exempte de débris.5

6

Retirez de l’armoire l’avant du tiroir supérieur 
en poussant délicatement vers l’extérieur. Pour 
obtenir des instructions supplémentaires, 
consultez le guide des armoires de bar 
domestique. Ouvrez les portes de l’armoire.

4

À l’aide d’un pistolet à calfeutrer, 
appliquez un cordon 100 % silicone (non 
fourni) autour du bord de la découpe.

Déposez et alignez l’évier sur plan
dans l’ouverture d’évier du comptoir.7



15

A B

Installation de l’évier sur plan
Insérez et serrez préalablement l’attache 
depuis le dessous du support soudé sur la 
bordure intérieure de l’évier, comme illustré.8

9 Insérez l’attache de montage sur plan dans la fente d’assemblage d’attache du support soudé 
depuis la base de l’évier (A). Serrez la vis à l’aide d’un tournevis à tête cruciforme (B).
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Répétez les étapes précédentes pour 
l’installation de toutes les attaches d’évier 
sur plan, comme illustré.

10

Installation de l’évier sur plan
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Nettoyage et soins
Le client est responsable d’utiliser et d’entretenir de façon adéquate le comptoir en pierre 
artificielle. Consultez les points suivants qui doivent être respectés pour garantir la longévité 
du produit.

Prévention des dommages au comptoir

1.	 Utilisez des sous-plats ou des dessous-de-plat pour les casseroles, les mijoteuses et les 
poêles électriques. Des changements extrêmes et soudains de température peuvent créer 
une dilatation thermique et causer des fissures.

2.	 Bien que le comptoir soit résistant aux taches, il n’est pas à l’abri de la poussière ou de la 
saleté. Essuyez quotidiennement avec un chiffon humide ou une éponge avec une goutte 
de détergent à vaisselle. Séchez les comptoirs avec un chiffon en microfibre pour les faire 
briller.

3.	 Évitez d’utiliser les couteaux directement sur les comptoirs. Le matériau est très résistant 
aux rayures, mais il peut être endommagé lorsqu’il est frappé avec force par des objets 
pointus; il est recommandé d’utiliser une planche à découper.

4.	 Évitez de nettoyer avec des nettoyants très acides ou alcalins, comme du dissolvant à 
ongles, de la térébenthine, du nettoyant pour four, de l’eau de Javel, des déboucheurs, des 
agents de rinçage pour lave-vaisselle, etc. Nettoyez immédiatement avec un détergent 
doux et rincez si ces liquides sont renversés sur le comptoir.

5.	 Évitez d’exercer une pression ou une force sur vos comptoirs, par exemple en laissant 
tomber une casserole lourde, car cela pourrait ébrécher ou fissurer la pierre.

6.	 N’utilisez pas d’encre ou de marqueurs permanents sur le comptoir. Ils peuvent adhérer à la 
surface et devenir difficiles à enlever avec autre chose qu’un produit chimique agressif. 



Entretien
Nettoyage et désinfection du comptoir

1.	 Pour l’entretien quotidien, nous recommandons d’utiliser des savons doux et non abrasifs, 
et de l’eau. Le savon pour lave-vaisselle ou un mélange 50/50 de vinaigre et d’eau sont 
excellents pour le nettoyage quotidien.

2.	 Les lingettes Lysol, un vaporisateur désinfectant et de l’alcool à friction à 60 % ou plus 
peuvent être utilisés pour la désinfection. 

3.	 Il faut éviter l’eau de Javel pour nettoyer ou désinfecter le comptoir. 
4.	  Pour éliminer les taches plus tenaces, nous vous recommandons d’utiliser un puissant 

nettoyant multiusage, comme pour les colorants alimentaires, les herbes et épices, 
le vin rouge, la moutarde, le café/thé, les fruits, l’encre, les marqueurs, la peinture, les 
impressions des sacs de supermarché, le shampoing pour cheveux, les crèmes médicales, 
le maquillage, l’huile d’olive, l’huile de canola et les huiles de machine. 

5.	 Placez une petite quantité sur une serviette en papier humide ou un chiffon propre, en 
raison de la nature abrasive de ces types de nettoyants.

6.	 En exerçant une légère pression, essuyez la zone où se trouvent les marques en effectuant 
un mouvement circulaire, puis rincez abondamment à l’eau chaude et séchez avec un 
chiffon doux ou une serviette en papier. 

7.	 Pour les taches plus tenaces, ne laissez pas le nettoyant agir plus d’une minute sur 
la surface et ne le laissez pas sécher. Ceci est destiné à un nettoyage localisé spécial 
uniquement. N’utilisez pas de tampon à récurer.

8.	 Une exposition prolongée à des solutions de nettoyage peut causer des dommages 
permanents ou une décoloration de la surface du comptoir. 

9.	 Évitez d’exposer la surface à des produits chimiques, comme les nettoyants pour grilles de 
four, les décapants pour sols, les décapants pour peinture, les nettoyants pour cuvettes de 
toilettes, les savons à l’huile, les décapants pour ternissures, les nettoyants pour meubles, 
les produits de vidange, l’acide de batterie, le détergent pour lave-vaisselle, etc. 

10.	Rincez immédiatement à l’eau et essuyez si votre surface est accidentellement exposée à 
des produits potentiellement dangereux.


